
3 چرا فیلم های مروج ارزش های غیراخلاقی تولید می شود؟
عباس جعفری دولت آبادی دادستان عمومی و انقلاب تهران با اشاره به شگردهای دشمنان برای ایجاد استحاله فرهنگی در کشور افزود: دشمنان در این زمینه از ابزارهایی چون ماهواره، فضای مجازی، اینترنت، 
شبکه های اجتماعی، تولید آثار هنری مبتذل از طریق سینما، تئاتر، موسیقی، کتاب و ادبیات استفاده می کنند.  جعفری دولت آبادی با بیان اینکه مسؤولان فرهنگی باید با نهیب رهبری از خواب غفلت بیدار شوند، 

گفت اگر امروز در برخی از افراد جامعه اقبال به ماهواره وجود دارد، به دلیل کم کاری مسئولان است. دادستان تهران با طرح این سئوال که چرا فیلم هایی با مجوز وزارت ارشاد تولید می شود که بعد خود این وزارت خانه آن 
را توقیف می کند، گفت: فیلمی که اخیراً اکران آن متوقف شده از سوی دادستانی توقیف نشده بود بلکه مسئولان وزارت ارشاد ملاحظه کردند که این فیلم حاوی نقض ارزش ها است و آن را توقیف کردند؛ بنابراین در 

حوزه نظارت و اقدامات ایجابی، باید کارهای بیشتری انجام  شود. جعفری دولت آبادی خاطرنشان کرد: چون نتوانستیم در حوزه هنر، سینما، تصویر، کتاب، ادبیات، محصولات فاخر تولید کنیم. بنابراین تولیدات 
مبتذل در برخی حوزه ها جلوه گری کرده است. وی پیشنهاد کرد: باید از مسؤولان فرهنگی کشور مطالبه گری صورت گیرد. 26 دستگاه متولی فرهنگ در کشور هستند و باید پاسخ دهند که بودجه ها را چه 

می کنند؛ چرا ما در حوزه های مراجعه به ماهواره ها آمار بالایی داریم  و چرا باید فیلم هایی در دهه فجر تولید شود که بخش هایی از آن مروج ارزش های غیراخلاقی است.

دولت از موضوع حقوق ها خبر نداشته
منصور حقیقت پــور نماینده مجلس نهم با 
بیان اینکه تاریخ ایــن حقوق های میلیونی 
مشخص نیست، یادآور شد: مطمئنا دولت 
یازدهم از این موضوع اطلاع نداشته است 
زیــرا آنقدر درگیر پروژه های بزرگ کشــور و 
ملی اســت که نمی تواند زمانــی را بگذارد و 

ایــن ادارات را کنترل کند. وی  با بیــان اینکه نمی توان پیش داوری و قضاوت 
کرد، تصریح کرد: البته باید این قضیه مشخص شود و کمیسیون های مربوطه 
این مســئله را با دقت بررســی کنند.   حقیقت پور افزود: ما در قانون حداقل و 
حداکثر حقوق  را داریم، زمانی که حداقل حقوق 800هزار تومان  است حداکثر 
حقوق حدود 8نیم میلیون تومان است. باید با مسببان و عاملان اصلی برخورد 
شود اما نباید آبروی نظام برده شود، این کار اصلا در شان نظام نیست و بسیار 

عمل بدی است. 

ستاد مبارزه با قاچاق کالا تعطیل شود
امیر خجسته نماینده مجلس با تأکید بر اینکه 
ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی باید همانند 
ســتاد فرماندهی در زمــان جنگ عمل کند، 
تصریح کرد: قاچاق کالا یکی از موانع اقتصاد 
مقاومتی اســت و من معتقدم ســتاد مبارزه با 
قاچــاق کالا باید تعطیل شــود و بیــش از این 

بیت المال را تضییع نکنند. چــرا که روزانه ۳ هزارو ۳00 کانتینر کالای مجوزدار 
از گمرکات وارد کشــور می شود و همین هاست که تولید را فلج کرده است. طبعاً  
مجلس و دســتگاه های نظارتی باید پاســخگوی این موضوع باشند. این عضو 
کمیسیون شورا ها با بیان اینکه با وجود مفاسد اقتصادی در کشور اقتصاد مقاومتی 
عملی و اجرایی نمی شــود، ادامه داد: اخیراً در یکی از بانک ها ۵0 هزار میلیارد 
تومان بلاتکلیف اســت. وقتی ما می توانیم تکفیری ها را از خارج از کشــور رصد 

کنیم مگر نمی توانیم شبکه های خونخوار مفاسد اقتصادی را شناسایی کنیم؟

عبور از روحانی بعید است
حجت الاســلام حســین انصاری راد نماینده 
مجلس ششــم با اشاره به اینکه اصلاح طلبان 
از آقای روحانی و سیاست های روحانی حمایت 
خواهند کــرد، افزود: بنده هم از آقای روحانی 
و انتخاب ایشان در دوره آینده حمایت می کنم. 
این نماینده مجلس ششــم شورای اسلامی با 

تاکیــد بر اینکــه عبور اصلاح طلبان از روحانی بعید اســت و اصلاح طلبان بر 
سر روحانی اجماع خواهند کرد، افزود: روحانی نمی توانست در مساله ریاست 
مجلس طرف کسی را بگیرد و به هر حال ایشان باید بی طرف می بودند و تا جایی 
که بنده اطلاع دارم ایشــان بی طرف بودند. وی در خصوص احتمال بازگشت 
احمدی نژاد به عرصه سیاست عنوان کرد: وی با بیان اینکه احمدی نژاد کشور 
را شخم زد، اظهار کرد: احمدی نژاد بازی را شروع کرد که به ضرر خودش، به 

ضرر ملت به ضرر جمهوری اسلامی و به ضرر مملکت بود. 

 توقیف 
راه حل نیست

توقیف روزنامه قانون و تعطیلی سایت جهان نیوز 
ایــن روزها بار دیگــر اهالی مطبوعــات را نگران 
و ناامیــد کرده اســت. آن هم درحالــی که رئیس 
جمهور همین چند شــب پیــش در ضیافت افطار 
با اهالی رســانه گفته بود: به آزادی مطبوعات در 

ایران افتخار می کنیم.
حالا علی حضرتی نماینده مردم تهران در مجلس 
شــورای اسلامی و مدیر مســئول روزنامه اعتماد 
در انتقاد به این دو اتفاق به وزیر فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی نامه نوشته و درخواســت کرده است به 
جای توقیف رســانه ها پرونده هایشــان به مراجع 
قضایی ارسال و در دادگاه مطبوعات بررسی شود 

تا امکان دفاع داشته باشند.
حضرتــی در ایــن نامه با بیان اینکــه تعطیلی یک 
رســانه، اجــرای حکم اعــدام آن محســوب می 
شود نوشــت: در بادی امر چنین به نظر می رسد 
کــه اصلاح طلبان از توبیــخ و توقیف رقبای خود 
شــادمان شــوند و در دل ذوق کنند کــه بالاخره 
»درزی هــم در کــوزه افتــاد« امــا هرکســی که 
مصیبت و رنــج تعطیلی و توقیــف را تجربه کرده 
باشــد، آرزو می کند که این چنین اندوه نه تنها به 
دوســتان و همفکرانش که به رقبــا و مخالفینش 

هم نرسد. 
وی با اشاره به این سخن رییس محترم جمهوری 
که توقیــف باید آخرین راه حل باشــد تاکید کرده 
اســت: ما که از نزدیک دستی بر آتش مطبوعات 
داریم، می دانیم که توقیف اصلا راه حل نیست، 
چــه برای مطبوعات و رســانه های اصلاح طلب 
باشــد و چه اصولگرا، توقیــف و تعطیلی جز اینکه 
کار را بــر همه ســخت تر کند، حاصلــی نخواهد 

داشت. 
حضرتی با اشــاره به اینکــه باید با خاطی و ناقض 
قانون برخورد شود و به آن ها هم حق پاسخگویی 
داده شــود نوشته است: پیشــنهادم این است که 
بازنگری صورت گیــرد و هیات نظارت به مدیران 
مسئول اجازه دفاع دهد و به جای توقیف رسانه ها 
پرونده هایشــان را به مراجع قضایی ارجاع داده و 
اجازه دهد در دادگاه مطبوعات، تاکید می کنم در 
دادگاه مطبوعــات و با حضور هیات های منصفه 

به این امور رسیدگی شود.
وی با اشــره به کســادی مطبوعــات تاکید کرده 
اســت: دلیل اصلی اش همین اســت کــه اکثر 
مخاطبیــن، اطمینانــی بــه تداوم کار رســانه ها 
ندارنــد و از روی ســابقه احتمال قریــب به یقین 
 می دهند که رســانه دلخواهشــان دیــر نخواهد 

پایید.
مدیرمســئول اعتمــاد در ادامه نوشــته اســت: 
توقیف امــا یک اثر بد دیگر هــم دارد؛  باعث می 
شــود مطبوعات بیــش از انتظار دســت به عصا 
شــوند،  حاصل کارشــان جذابیت لازم را نداشته 
باشــد لــذا همیــن تعــداد مخاطب موجــود هم 
از دســت می رود و مردم به ســراغ رســانه هایی 
می روند کــه بیــرون از حصار قانونــی، اخلاقی 
 و عرفــی جمهوری اســلامی ایســتاده و فعالیت 

می کنند.
وی در پایــان تاکید کرده اســت: توقیف،  توابع و 
دنباله های سیاســی، اخلاقی، شــرعی و عرفی 
بســیار دارد کــه کار را خراب تر می کنــد که بهتر 
نه. آقای روحانی در نمایشــگاه مطبوعات گفتند 
که بدتریــن جوانمرگی، جوانمرگــی مطبوعات و 
رســانه اســت. برادر عزیزم جلــوی جوانمرگی ما 

رسانه ها را بگیرید.

ایلنا نوشت: در جست وجوی »عمران« با دست هایی خالی از امید
روز یک شنبه با تعیین تکلیف اکثر کمیسیون های تخصصی، مجلس دهم رسماً کار خود را آغاز کرد و در این میان، شاید بتوان آن چه در 

جریان انتخابات کمیسیون عمران انجام گرفت را به عنوان مشتی از خروار دریافت.

 رویداد 24 نوشت: فرصت تاریخی دولت روحانی برای برخورد ریشه ای با فساد
ماجرای فیش های حقوقی گویا پایان یافتنی نیست و البته که ادامه یافتن آن می تواند جنبه های مثبت بسیاری داشته باشد و حتی شاید تا 

مدتی دیگر کمتر کسی در بطن جامعه خواستار پایان بخشیدن به آن باشد.

 تسنیم نوشت: اصلاحات عارف را »آرشیو« کرد
عارف اصلاح طلبان که »مرد انصراف« آنها لقب گرفت کجای مباحث این روزهای مجلس است؟ سکوت عارف واقعیت های زیادی را در 

دل خود دارد.

 فارس نوشت: چرا بی خیال تخریب »حاج قاسم« نمی شوند
در حالی که رهبرمعظم انقلاب بارها نسبت به ورود زودهنگام فضای سیاسی کشور به مسائل انتخاباتی هشدار داده اند، حامیان دولت و 

جریان اصلاحات طبق معمول، یک سال زودتر از انتخابات با گمانه زنی های مختلف، پروژه جدیدی را کلید زدند.

عکس روزسایت نگار

 بازدید جهانگیری 
از چند واحد صنعتی 
شهرستان پاکدشت.

خبرنامه

محمدرضا عارف در دیدار با اعضای شورای مرکزی و شاخه جوانان حزب ندای 
ایرانیان به شعار اصلاح طلبان در انتخابات مجلس اشاره و خاطرنشان کرد: شعار 
امید و آرامش تاکتیک اصلاح طلبان نبود بلکه یک راهبرد دراز مدت اســت که 

در همین راستا در داخل مجلس فراکسیون امید فعالیت های خود را آغاز کرد.
عارف با بیــان اینکه ناامیدی در قاموس اصلاح طلبــی جایگاهی ندارد، اظهار 
داشت: در مجلس شورای اسلامی به دنبال پیاده سازی آرمانها و ایده آل های 
خود هستیم ولی ایده آلیست نیستیم و واقعیت های موجود را درک می کنیم و بر 
اساس همین واقعیت ها، فعالیت های خود را در قالب فراکسیون امید با جدیت 
ادامه خواهیم داد. رئیس فراکسیون امید در مجلس دهم به فرآیند طی شده در 
بحث انتخابات هیات رئیســه مجلس و انتخابات هیئت رئیسه کمیسیون های 
تخصصی اشــاره کرد و یادآور شد: اگر برخی کم لطفی ها از جانب کسانی که در 
ائتلاف امید بودند، صورت نمی گرفت، بهتر به هدف خود می رسیدیم و به همین 

دلیل گلایه های جدی در این خصوص وجود دارد که در زمان مناســب مطرح 
خواهد شد. وی خاطر نشان کرد: در ائتلافی که در فرایند انتخابات مجلس دهم 
صورت گرفت، حضور برخی افراد در لیست امید هزینه هایی برای ما در پی داشت 

ولی به جهت احترام به ائتلاف و ارائه لیست واحد این هزینه ها را متقبل شدیم.

در کمیسیون آموزش مهندسی صورت گرفت
عارف گفت: در رســانه ها تحلیل های مختلفی درباره انتخابات هیئت رئیســه 
کمیســیون های تخصصی، به ویژه کمیسیون آموزش و تحقیقات مطرح شده 
است و بر ضرورت ریاست من در کمیسیون آموزش و تحقیقات تاکید می کردند. 
شاید حضورم به عنوان رئیس کمیسیون در چارچوب یک مطالبه مطرح شد اما 
شــخصا به این موضوع هم فکر کردم که شاید افراد شایسته دیگری هم بتوانند 
نقش آفرینی کنند. رئیس فراکسیون امید به روند حضور نمایندگان در کمیسیون 

آموزش و تحقیقات اشــاره کرد و گفت: در روند انتخابات کمیســیون آموزش و 
تحقیقات، مهندسی صورت گرفت. اگر افرادی که در ابتدا از سوی فراکسیون 
امید در کمیسیون آموزش و تحقیقات حضور داشتند، به دلیل مهندسی صورت 
گرفته از این کمیسیون خارج نمی شدند، مطمئنا وزن فراکسیون امید در هیئت 
رئیســه کمیســیون آموزش و تحقیقات بیش از موقعیت فعلی بــود و کاندیدای 
ما رای کافی برای کمیســیون بدســت آورد. عارف تصریح کــرد: در انتخابات 
کمیسیون های تخصصی مجلس، در مجموع ۳۳ نفر از فراکسیون امید، ۳۵ نفر 
از سوی اصولگرایان و ۱0 نفر هم از مستقلین در هیئت رئیسه کمیسیون ها حضور 
دارند.   در ۱۳ کمیسیون مجلس در ۱0 کمیسیون اعضای فراکسیون امید، رئیس 
و یا نایب رئیس هستند. وی با اشاره به برخی تحلیل ها درباره بی انگیزگی اش در 
مجلس گفت: عارف چه کسی است که بخواهد قهر کند یا بی انگیزه باشد؟ من 
در فضایی که همه در ناامیدی به سر می بردند، در سال ۹2 وارد عرصه انتخابات 
شدم و به کمک جوانان فضای ناامیدی آن زمان را تغییر دادیم. حال چگونه می 

توانم بی انگیزه باشم؟ قهر و نا امیدی در قاموس من و اصلاح طلبی نیست.

گلایه های جدی از برخی اعضای لیست امید داریم
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دو روایت از یک عزل
علت تغییر استاندار خوزستان چه بود؟ 

اما و اگرهای برکناری اســتاندار خوزســتان بار دیگر امــروز و در جریان تودیع 
استاندار سابق و معارفه استاندار جدید مطرح شد. وقتی استاندار سابق و قائم 
مقام وزیر کشــور هریک داستان متفاوتی از این ماجرا تعریف کردند. استاندار 
سابق منکر اســتعفا و بازنشستگی اش شد و از دست های پشت پرده و دست 
داشــتن یکی از وزرا و نیز دخالت مســتقیم رئیس جمهور در عزلش خبر داد و 

قائم مقام وزیر کشور این موارد را رد کرد.

دست وزیر و رئیس جمهور در کار بود
عبدالحســن مقتدایی اســتاندار ســابق خوزســتان در ســخنان خود در این 
مراســم بازنشستگی و اســتعفای خود را رد کرد و گفت: پدرخوانده هایی که به 
صورت اژدهای اقتصادی بر گنج های خوزســتان چنبــره زده اند در برکناری 
من نقش داشــتند. مقتدایی بــا انتقاد از برخی اظهارات دربــاره برکناری خود 
گفــت: مــن اول آذر ماه آتی بازنشســته می شــوم بنابراین عنــوان کردن این 
مســاله که من بازنشســته شــده ام منتفی اســت. استاندار ســابق خوزستان 
افزود: در نامه ای که به وزیر کشــور نوشــته بودم این مســاله را عنوان کردم و 
 گفتم هفت ماه نیز مرخصی اســتفاده نشــده دارم که می توانم بعد از انتخابات 

استفاده کنم.
مقتدایــی اضافــه کرد: در ابتــدا تصورم بر این بــود که این مســاله به عزل و 
نصب هایــی که انجام دادم بازمــی گردد اما بعد از دفــاع رحمانی فضلی وزیر 
کشــور این مســاله برایم منتفی بود. او افزود: احتمــالا اراده رئیس جمهوری 
بود که من از این ســمت کناره گیری نمایم. اســتاندار سابق خوزستان با اشاره 
به دســت داشــتن یکی از وزرا بــه جریان برکنــاری خود گفت: مــا با یکدیگر 
اختلافــات اســتراتژیک داریــم البتــه دولت در خوزســتان کارهــای بزرگی 
همچــون ایجــاد امنیت، توســعه منطقــه آزاد و طرح کشــاورزی ۵۵0 هزار 

هکتــاری را اجرا کرده اســت. مقتدایی ادامه داد: برای محقق شــدن اهداف 
 اقتصادی باید قدرت سیاســی وجود داشته باشــد اما جیب های من بسته بود 

و پاکدست بودم.
مقتدایی گفت: بعد از اینکه چهار فرماندار را جابجا کردم بهانه ای برای کنار زدنم 
فراهم شد این در حالی است که همزمان در استان های دیگر برخی استانداران 
احکام مشابه صادر کردند و حتی تا ۱0 مدیر و فرماندار را تغییر دادند و اتفاقی هم 
نیفتاد. وی تاکید کرد: قهر، بازنشستگی، استعفا و عزل و نصب ها هیچکدام 
دلیل برکناری من نبوده است و من با داشتن تخصص »سزارین سیاسی« برای 
نجات مادر )خوزستان( و فرزند آن دست به کار شدم تا این اتفاق قبل از تیر ماه 

رخ دهد و استان دچار مشکل نشود.

علت، عزل و نصب های بی مورد بود
با این حال پس از این سخنان قائم مقام وزیر کشور شایعه دخالت رئیس جمهور 
در عزل اســتاندار خوزســتان را کاملًا بی اســاس خواند. حسین علی امیری با 
اشــاره به صحبت های مطرح شــده از ســوی مقتدایی در این مراسم افزود: 
آقــای مقتدایی از زمانی که به عنوان اســتاندار خوزســتان منصوب شــدند، 
انســانی پاکدست و پرتلاش بوده و هســتند اما از مطالبی که مطرح کرده اند، 
فکــر کــردم که داوری ایشــان بر اســاس ذهنیت شــکل گرفتــه و به همین 
 دلیــل اگــر این مســائل را توضیــح ندهم، ممکن اســت حــق رئیس جمهور

 تضییع شود.
امیری ادامه داد: رئیس جمهور، وزرا را به رســمیت می شناســد و به استقلال 
عمومی وزارتخانه احترام می گذارد و همواره در مســائلی که مطرح می شــود، 
به نظر کارشناســان و وزرا عمــل می کند؛ این که گفته شــود مقتدایی با تدبیر 
رئیس جمهور عزل شده است، کاملًا بی اساس است. وی بیان کرد: در سطح 

ملی وزرا و معاونان رئیس جمهور در تعاملات اســتانی با استاندار سابق گله مند 
بودند اما اشهدبالله رئیس جمهور و وزیر کشور و یا کس دیگری نگفته مقتدایی 
اســتعفا دهد یا کناره گیری کند و این تصمیم را شــخص آقای رحمان فضلی 

وزیر کشور اتخاذ کرد.
ســخنگوی وزارت کشــور با اشــاره به مســائل پیش آمده در آخرین روز کاری 
استاندار سابق عنوان کرد: شخصاً یک روز و نیم تلاش کردم که این وضعیت 
پیش نیاید امــا در نهایت و با توجه به ناهماهنگی هایی که در انتصابات آذرماه 
سال گذشته انجام شده بود و انتصابات بعدی و آخرین مجموعه انتصاباتی که 
انجام شــد، این موضوع رخ داد. در انتصابات اخیر، استاندار سابق خوزستان 
قرار بود که بیســت فرماندار ابلاغ شــده از سوی وزیر کشــور را تغییر دهد، در 
 حالی کــه نیازی به این تغییرات نبود و ضرورت نداشــت این تنش در اســتان 

ایجاد شود.
امیری ادامه داد: وزیر کشــور شخصاً به من گفت که استاندار خوزستان پاسخ 
تلفن معاون سیاســی را نمی دهد. و از من درخواســت کرد که با آقای مقتدایی 
صحبت کنم. به اســتاندار ســابق گفتم کــه این تغییرات به صلاح و درســت 
نیســت و از لحاظ قانونی نیز وزیر قبول نمی کند. از وی بسیار درخواست کردم 
که انتصابات را انجام ندهد و مخالفت وزارت کشور را نیز به او اعلام کرده بودم 
اما اســتاندار این موضوع را قبول نمی کرد. وی افــزود: اعتقاد معاونان آقای 
مقتدایــی نیز همانند ما بود و معتقد بودند که نیازی به این چنین تغییراتی نبود 
و البته از لحاظ حقوقی و قانونی نیز این امکان وجود نداشت که ابلاغ وزیر لغو 
شــود. با این حال وزیر کشور گفت که ما ناچار هســتیم و می خواهیم کشور را 
اداره کنیم. مجموعه وزارت کشــور در برابر گله مندی وزرا به شدت از استاندار 
دفاع کردند اما وزیر کشور حریمی دارد و به همین جهت با نامه استعفای آقای 

مقتدایی موافقت شد.


